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E19 Wilrijk  –  Struikgewas

De bermen van de E19 ter hoogte van de Antwerp-
se wijk Wilrijk-Elsdonk werden beplant met hees-
ters. Op zichzelf een lovenswaardig initiatief : de
aanplantingen zorgen immers voor een groen
scherm en beperken tegelijkertijd de geluidshinder
van de achterliggende autostrade.

Jammer genoeg werden deze planten nooit ge-
snoeid, waardoor ze onbelemmerd zijn kunnen op-
schieten en nu het zonlicht van de aanpalende tui-
nen wegnemen.

In de tuinbouw geldt dat heesters in de regel wor-
den gesnoeid.

Is dit ook het geval voor de hier bedoelde planten ?

Zo neen, waarom niet ?

Antwoord

De berm en de beplanting langs de autosnelweg
E19 op het grondgebied van het district Wilrijk
werden door de diensten van de afdeling Wegen
Antwerpen van de administratie Wegen en Verkeer
aangelegd.

Voor het verder onderhoud werd de berm echter
overgedragen aan de toenmalige gemeente Wilrijk.
De grens tussen openbaar gewestdomein en ge-
meentedomein is de kruin van de geluidswerende
berm. Op die plaats werd trouwens een afsluiting
geplaatst.

Het onderhoud van de beplanting langs de kant
van de woningen dient dus door de stad Antwer-
pen te gebeuren.


